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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 4 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 25. 4. 2019 v přísálí kulturního zařízení od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00 - 19:00
Přítomno: 10
Omluveni: 5
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Iva Endelová, Helena Mariánková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Kurfürst, Ing. Diana Huňková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, stanovení zapisovatelů a ověřovatelů zápisu, schválení programu

Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Kurfürst, Ing. Diana Huňková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 4. zasedání městyse

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/1/2019 bylo schváleno.

2. Vzdání se mandátu zastupitele

Předkladatel: Mgr. M. Husičková

Dne 27.2. jsem obdržela rezignaci na funkci zastupitele od B. Ošťádala. Dle zákona č. 491/2001 Sb. o volbách
do  zastupitelstev  obcí  a  o  změně  některých  zákonů  §  56  nastupuje  za  člena  zastupitelstva  náhradník
z kandidátní listiny téže volební strany v pořadí podle § 45 odst. 5, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo
k zániku mandátu. Náhradníkem je Ing. I. Botková.

Ing. Iveta Botková složí slib

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané bere na vědomí  vzdání  se  mandátu zastupitele  Bohuslava
Ošťádala

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Kontrola usnesení ze 3. jednání ZM
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Předkladatel: Ing. H. Zacpálková

UZ/3/1,2,3,4a, 4b, 5, 6, 7 se vypouští z pozorování

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu usnesení ze 3. jednání ZM ze dne
21.2.2019

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Zpráva o činnosti rady od 25.2. do 15.4.2019

předkladatel: Mgr. M. Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí zprávu o činnosti rady od 25.2. do 15.4.2019

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Rozpočtové opatření č. 5

Předkladatel: Ing. M. Hrabal

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5 ze dne 15.4.2019,
rozpočet se tímto opatřením navyšuje o 237.905,- Kč

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Smlouva s firmou STAVBROS s.r.o.

Předkladatel: Marek Švarc

Na základě výběrového řízení, kdy byly osloveny firmy: Stavbros s.r.o., Chytre domy, Doposinvest s.r.o., Modos
spol.  s.r.o.  Nabídku  podala  pouze  firma  Stavbros.  Nedopatřením  však  tato  smlouva  nebyla  schválena
na předchozích zasedání ZM. Firma zahájí svoji činnost po schválení v ZM a poté co výsledky výběrového řízení
budou oznámeny na profilu zadavatele.

Diskuze:
Ing. Pavel Kurfürst se dotázal, jaká je výše dotace
Mgr. Marta
Husičková

sdělila, že dotace je přislíbena v částce 950 tis. Kč z programu IROP

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje výsledky VŘ na vybudování "Venkovní environmentální
učebny  -  na  I.  stupni  ZŠ  Náměšť  na  Hané",  stavební  práce  provede  firma Stavbros  s.r.o.  v  částce
3.626.842,81 Kč s DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. UZ/4/2a/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  pověřuje  starostku  podpisem  smlouvy  o  dílo  s  firmou
STAVBROS s.r.o. (dílo v částce 3.626.842,81 s DPH)

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/2b/2019 bylo schváleno.

7. Obnova kanceláří městyse

Předkladatel: M. Hrabal

Městys podal žádost o dotaci na MMR na výše uvedenou akci. Byly osloveny firmy: Renomont služby s.r.o.,
Stavební společnost Navrátil, Prostav s.r.o. a Marek Švarc. Nabídku podala firma M. Švarc, ostatní se omluvily.

Obálky s nabídkami měly dodat firmy do 23.4. do 12.00 hod. Bude vybrána firma s nejnižší nabídkou.

Diskuze:
Mgr. Marta
Husičková

uvedla, že v příštím roce se bude na tuto akci navazovat řešením bezbariérovosti
v celé Náměšti

Marek Švarc sdělil  členům  zastupitelstva,  že  kvůli  možnému  střetu  zájmů  nebude  o  tomto
bodu hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  firmu  Marek  Švarc  na  akci  „Obnova
kanceláří  městyse“  v  částce  4.439.956,19  Kč  s  DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/3a/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo s firmou Marek
Švarc  v částce 4.439.956,19 Kč s DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/3b/2019 bylo schváleno.

8. Pozemky

Předkladatel: P. Kurfurst

R. Vodička požádal o prodej pozemku p.č. 16 zahrada o výměře 90,5 m2 a p.č. 853/8 ostatní plocha o výměře
130m2 zapsaném v kat. pro Olomoucký kraj na listu vlastnictví 10001 pro k.ú. Náměšť na Hané. Výše uvedené
pozemky budou prodány za smluvní cenu 100,- Kč za 1 m2. Záměr prodat pozemky byl schválen na 21. jednání
rady dne 8.4. 2019, UR/21/9/2019

Diskuze:
Ing.Hana Zacpálková upozornila,  že  pokud p.  Vodička  odkoupí  od  městyse  pozemek,  spoluvlastníci  RD

nebudou mít do domu přístup
Mgr. Marta
Husičková

vzhledem k této skutečnosti, starostka navrhla stažení bodu z programu zastupitelstva
až do vyjasnění majetkoprávních vztahů, vyvěšený záměr rady městyse trvá
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané vypouští bod z programu ZM

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. I. a II. změna ÚP

Předkladatel: Mgr. M. Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje

v souladu s odst. (1) § 55a zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu1.
(stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů na základě zprávy o uplatňování zkrácený
postup pořizování Souboru změn č.1 Územního plánu Náměšť na Hané
určuje  Mgr. Martu Husičkovou  ke spolupráci na pořízení Souboru změn č.1 Územního plánu2.
Náměšť na Hané v souladu se stavebním zákonem

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/4a/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje

návrh rozhodnutí o námitce dle přílohy1.
ověřilo v souladu s ust. § 54 odst. (2) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním2.
řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, že Změna č.2 Územního plánu Náměšť na Hané
není v rozporu :

a) s Politikou územního rozvoje České republiky, ve znění Aktualizace č.1

b)   se Zásadami územního rozvoje Olomouckého kraje, ve znění pozdějších aktualizací

c) se stanovisky dotčených orgánů

d) se stanoviskem Krajského úřadu Olomouckého kraje

3. vydává v souladu s § 6 odst. (5) písm. c) stavebního zákona, § 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb.,
správní řád, ve znění pozdějších předpisů, a ust. § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně
analytických  podkladech,  územně  plánovací  dokumentaci  a  způsobu  evidence  územně  plánovací
činnosti, Změnu č.2 Územního plánu Náměšť na Hané formou opatření obecné povahy, které je
přílohou tohoto usnesení

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/4/4b/2019 bylo schváleno.
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10. Koupě studny

Předkladatel: A. Buiglová

Na pozemku p.č. 1069/4 je studna. K tomu, aby nový majitel pozemku nemusel řešit majetkové vyrovnání
s majitelem studny ***, vyjednal městys prodej této studny městysu za smluvní cenu 30.000,- Kč

Diskuze:
Ing. Diana Huňková upozornila, že je povinnost ohlásit změnu vlastníka vodoprávnímu úřadu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje koupi studny na pozemku p.č. 1069/4 od *** za smluvní
cenu 30.000, Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/5a/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané pověřuje starostku podpisem kupní smlouvy

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/5b/2019 bylo schváleno.

11. Aktualizace Programu rozvoje městyse

Předkladatel: M. Švarc

V roce 2015 byl v prosinci schválen Program rozvoje městysu na období 2016 – 2022. Tento program měl být
každoročně aktualizován v rámci ZM. Bohužel, zastupitelstvo tyto aktualizace neprovádělo, a proto je provede
při tomto zasedání.

V textu jsou věci realizované nebo změněné opravené tím, že např. u investic je přeškrtnuté to, co bylo
realizováno, stejně tak u programovacího výboru jsou změněna jména zastupitelů atd.

Přílohu ještě dodáme

Diskuze:
Marek Švarc sdělil,  že  v  předchozích  letech  se  aktualizace  neprováděla,  dále  konstatoval,  že

se bude každoročně aktualizovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje aktualizaci Programu rozvoje městyse na období
2016 - 2022

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/6/2019 bylo schváleno.

12. Odměna místostarostovi

Předkladatel: M. Husičková

Na základě §76 bod 2 zákona o obcích o mimořádné odměně neuvolněnému členu zastustupitelstva
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Návrh: dvojnásobek odměny, tj. 2x 29.546,- Kč s tím, že tuto odměnu zdůvodňuji tím, že místostarosta Marek
Švarc zastupoval obec více jak 4 měsíce v době pracovní neschopnosti starostky městys Náměšť na Hané. Řídil
radu (17 jednání  rady),  svolával  zastupitelstvo (2x)  a  řešil  provozní  problémy městyse.  Jenom díky jeho
práci  městys  neutrpěl  újmu.  Protože  na  3.  zasedání  nebyla  místostarostovi  odměna  schválena,
doporučuji  místostarostovi  schválit  mimořádnou  odměnu  ve  výši  2x  29.546,-  Kč  tj.  celkem  59.092,-  Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje dle § 76  bod 2 zákona o obcích o mimořádné odměně
neuvolněnému členu zastupitelstva mimořádnou odměnu ve výši 2x 29.546,- Kč tj. 59.092,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/4/7/2019 bylo schváleno.

13. Příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku

Předkladatel: Ing. I. Botková

Dle  §  80  zákona  o  obích,  lze  členvi  zastupitelstva  z  rozpočtu  obce  poskytnout  jednorázový  „příspěvek
na  úhradu  zvýšených  nákladů  na  úpravu  zevnějšku  v  souvislosti  se  zastupováním  obce  na  veřejných
občanských obřadech“ (sňatky) ve výši 2000,- Kč ročně ( Ing. D .Huňková, Ing. Kurfurst)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  dle  §80  odst.  b  zákona  o  obcích  „příspěvek
na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti  se zastupováním obce na veřejných
občanských obřadech“ (sňatky) ve výši 2000,- Kč ročně ( Ing. D .Huňková, Ing. Kurfurst)

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. UZ/4/8/2019 bylo schváleno.

14. Vodovod Pod Hradem

Předkladatel: D. Huňková

Na základě nabídkového řízení rada provedla v pondělí 15. 4. výběr nejvhodnější firmy na "Vodovod Pod
Hradem". Nabídky podaly firmy : MODOS, Insta, LB 2000. Rada provedla vyhodnocení, které přikládáme
v  příloze.  Na  základě  doporučení  rady,  jako  nejvhodnější  zhotovitel  díla  je  firma  MODOS  .  Cena  díla
1.671.919,30 Kč vč. DPH. Pravděpodobně od 1.7. 2019 bude KÚOK vypsán dotační titul na podporu budování
vodovodů. Je vhodné sledovat stránky kraje a podat žádost o dotaci.

Odpovídá starostka městyse.

Diskuze:
Mgr. Marta
Husičková

uvedla, že začátek akce je stanoven na červen 2019 a ukončení červenec 2019

Mgr. Marta
Husičková

dále  sdělila  přítomným,  že  následná oprava  silnice  bude záležet  podle  zjištěného
podloží, poté co firma komunikaci rozkope.

Marek Švarc sdělil, že stavbu budeme realizovat i bez dotace a o dotaci se bude žádat zpětně
Michal Bořuta můžeme si také požádat o dotaci na vodovod v ulici V Ráji?
Mgr. Marta
Husičková

na ulici V Ráji žádat nemůžeme, nemáme projekt a stavební povolení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  zhotovitele  firmu  MODOS  spol.  s.r.o.  na  akci
VODOVOD Pod Hradem v částce 1.671.919,30 Kč vč. DPH



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 7 / 8

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/9a/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  pověřuje  starostku podpisem smlouvy o  dílo  s  firmou
MODOS v částce 1.671.919,30 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/9b/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané pověřuje starostku podáním žádosti o dotaci na vodovod
v rámci dotace Olomouckého kraje

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/4/9c/2019 bylo schváleno.

15. Všeobecná rozprava

Skládka v Cigánce

Diskuze:
Ing. Jan Chytil Jaký bude osud skládky v Cigánce?
Mgr. Marta
Husičková

v září jsme ji dali do pořádku

Ing. Jan Chytil cedule jsou pokácené, u závory roste nová skládka
Jiří Mach navrhl umístění fotopastí
Ivana Solovská sdělila, že zjistí zda je možno fotopasti u skládky umístit

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Rekonstrukce úřadu městyse

Diskuze:
Jiří Mach se dotázal, zda rekonstrukce je bez výtahu a zda se bude řešit i oprava zdi u Nepožitků
Marek Švarc rozsah  zateplení  je  zaměřen  a  zateplení  by  úřadu  pomohlo,  vše  je  otázkou  fin.

prostředků a dalšího jednání

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Pozemky Nad Náhonem, Lesní
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Diskuze:
Mgr. Marta
Husičková

sdělila, že městys bude prodávat pozemky v ulici Nad Náhonem a Lesní, získané fin.
prostředky městys použije k zaplacení rekonstrukce ulice Procházkova

Mgr. Marta
Husičková

informovala,  že  ohledně prodeje  pozemků je  třeba svolat  další  zastupitelstvo,  byl
stanoven termín na 6.6.2019 v 18 hod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Poděkování

Diskuze:
Michal Bořuta poděkoval radě a místostarostovi za provedenou opravu komunikace V Ráji
Mgr. Marta
Husičková

odpověděla "My, rada, děkujeme".

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Pavel Kurfürst   ............................................................
 

Ing. Diana Huňková   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


